
Protokół Nr 178/23 
posiedzenia Zarządu Powiatu Mińskiego 

w dniu 24 lipca 2023 r. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli:   
   
Starosta – Antoni Jan Tarczyński 
Wicestarosta – Witold Stefan Kikolski 
 
członkowie Zarządu: Marek Jerzy Pachnik 
     Henryk Józef Księżopolski 
     Leszek Celej 
oraz:  Iwona Warszawska-Lulko – Sekretarz Powiatu 

Teresa Bąk – Skarbnik Powiatu 
 Emilia Piotrkowicz – nacz. Wydz. Oświaty i Promocji 

Mariusz Martyniak – dyr. SPZOZ w Mińsku Maz. 
 Urszula Soroka – z-ca nacz. Wydz. Oświaty i Promocji   
Porządek posiedzenia:  
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o działalności Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia. 
4. Sprawy z zakresu służby zdrowia. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie użyczenia Gminie Latowicz części nieruchomości położonych 

w miejscowościach Latowicz i Dąbrówka. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie naboru na stanowisko dyrektora Domu Pomocy Społecznej        

w Kątach. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie udzielenia upoważnień zastępcy dyrektora Domu Pomocy 

Społecznej w Kątach. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego Domu Pomocy 

Społecznej św. Józefa w Mieni. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia osób uprawnionych do składania w imieniu powiatu 

oświadczeń woli w sprawach majątkowych. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia wicedyrektorowi Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Mińsku Mazowieckim. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół 

Ekonomicznych w Mińsku Mazowieckim. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół 

Turystyczno-Gastronomicznych w Mińsku Mazowieckim. 
13. Podjęcie uchwał w sprawie udzielenia upoważnień dyrektorowi Zespołu Szkół 

Ekonomicznych w Mińsku Mazowieckim. 
14. Podjęcie uchwał w sprawie udzielenia upoważnień dyrektorowi Zespołu Szkół 

Turystyczno-Gastronomicznych w Mińsku Mazowieckim. 
15. Sprawy oświatowe. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2023 rok. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku 

dochodów pochodzących ze środków Funduszu Pomocy. 
18. Sprawy różne.   
19. Przyjęcie protokołu posiedzenia w dniu 10 lipca 2023 r. 
20. Zamknięcie posiedzenia.         

 



 
Ad. 1  

Starosta – Antoni Jan Tarczyński otworzył posiedzenie.     
 
Ad. 2     
  Starosta – Antoni Jan Tarczyński przedstawił porządek posiedzenia, do którego 

zaproponował zmianę polegającą na przeniesieniu pkt 13 – Sprawy oświatowe jako 

pkt 15. Zarząd jednogłośnie zaakceptował zaproponowaną zmianę. Następnie 

porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3 
 Starosta – Antoni Jan Tarczyński poinformował o następujących sprawach: 

- w ramach złożonych 6 wniosków w ramach Programu Ochrony Zabytków 

uwzględniony został wniosek na prace remontowe w budynku Domu Pomocy 

Społecznej w Kątach i mamy uzyskać na ten cel środki w kwocie 960.400 zł, 

- podpisana została umowa z Marszałkiem Województwa na kwotę blisko 298.000 zł                   

z przeznaczeniem na remont Orlika w ZS Nr 1 w Mińsku Maz. 

- otrzymaliśmy informację, że otrzymamy ok. 140.000 zł na sprzęt do Liceum 

Ogólnokształcącego w Mińsku Maz. 

- zakończyła się kontrola Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Wydziale 

Komunikacji i Transportu Drogowego dotycząca organizacji ruchu. 

Ad. 4 
 Dyrektor SPZOZ – Mariusz Martyniak przedstawił raport o sytuacji finansowej 

SPZOZ w Mińsku Maz. Powiedział, że strata SPZOZ za I półrocze 2023 r. wynosi 

10.143.750,98 zł, koszty działalności operacyjnej za I półrocze br. to kwota 

61.539.039,36 zł. Wyjaśnił, że najwięcej wzrosły koszty wynagrodzeń wraz                               

z ubezpieczeniami społecznymi i innymi świadczeniami na rzecz pracowników oraz 

usługi obce.  

P. Mariusz Martyniak powiedział, że kontrakt wykonywany jest z nakładką. Problem 

jest w oddziale ginekologiczno-położniczym i neonatologii. Poinformował, że do końca 

czerwca było tylko 365 porodów. Wyjaśnił, że bardzo dużym kosztem dla oddziałów 

zabiegowych są koszty funkcjonowania bloku operacyjnego. 

Powiedział, że do końca czerwca br. na oddziale ginekologicznym było 413 operacji 

(średnio 65 miesięcznie), a na chirurgii 541 (średnio 85 - 90/m-c), kontrakt 

wypracowano w 130%. 



Dyrektor SPZOZ powiedział, że przychody z NFZ w okresie styczeń – maj 2023 r. 

podobnie jak w 2022 r. nie pokrywały kosztów funkcjonowania żadnego z oddziałów 

szpitalnych za wyjątkiem oddz. neonatologicznego. Wyniki oddziałów szpitalnych za 

okres styczeń-maj br. dały wynik - strata 11.426.260,59 zł. 

Dyrektor powiedział, że średnie obłożenie łóżek przedstawia się następująco: 

- oddział wewnętrzny – 96% 

- oddz. ginekologiczno-położniczy – 40% 

- oddz. neonatologiczny – 35% 

- oddz. chirurgiczny – 85% 

- OIT – 75%. 

Powiedział, że dla zabezpieczenia ciągłości udzielania świadczeń w szpitalu 

konieczne jest zwiększenie finansowania w 2023 r. o kwotę 2,5 mln zł 

średniomiesięcznie. 

P. Mariusz Martyniak powiedział, że przychody z NFZ w II półroczu 2023 r. wzrosną 

do przychodów z I półrocza 2023 r. o 4.511.208 zł z tym, że w miesiącu lipcu wzrost 

wynosi 2.631.538 zł, a w miesiącach kolejnych 375.934 zł. Średniomiesięczny wzrost 

przychodów w całym roku wynosi 375.934 zł tj. 13,05% i jest niższy od inflacji. 

Podsumowując powiedział, że łączny wzrost kontraktu na leczenie szpitalne wynosi 

5.717.300,70 zł. Średniomiesięczny wzrost planowanych przychodów w III kwartale 

2023 r. skorygowany o ryczałt wynosi 402.030,90 zł, średniomiesięczny wzrost 

ryczałtu wynosi 375.934 zł. 

 Dyrektor – Mariusz Martyniak powiedział, że z danych wynika, że 

średniomiesięczny wzrost przychodów ze wszystkich umów wynosi 1.070.602,55 zł. 

Środki te zgodnie z rekomendacją powinny zabezpieczyć realizację ustawowej 

podwyżki wynagrodzeń pracowników etatowych, pozostałych form zatrudnienia oraz 

skutki inflacji. Wyjaśnił, że z analiz Działu Kadr i Płac miesięczny wzrost kosztów 

wynagrodzenia pracowników etatowych wyniesie 545.085,40 zł, umów kontraktowych 

299.228,17 zł, umów zleceń 46.946,71 zł. Miesięczny planowany wzrost kosztów 

związanych z inflacją wynosi 156.089,58 zł. Łącznie wzrosty kosztów 1.047.349,86 zł. 

Średnioroczny deficyt środków w I półroczu 2023 r. wynosi 1.690.625,16 zł, natomiast 

23.252,69 zł to kwota środków, które pokrywałyby w każdym miesiącu deficyt.  

P. Mariusz Martyniak powiedział, że zobligowany jest przepisami do przygotowania                     

i przedstawienia planu naprawczego.  



Dyrektor poinformował, że w I półroczu br. w SPZOZ przeprowadzonych zostało                     

10 kontroli, w tym 4 kontrole Sanepidu. Poinformował, że rozpoczął certyfikację dla 

POZ, podobna akredytacja będzie wykonana dla szpitala. 

Powiedział, że do końca roku uruchomiona zostanie pracownia rezonansu 

magnetycznego. Poinformował, że wystąpił do NFZ o włączenie szpitala do sieci 

onkologicznej. Otrzymał informację, że nabór będzie, ale będą włączone szpitale 

wysokospecjalistyczne. 

P. Mariusz Martyniak powiedział, że zobowiązania regulowane są na bieżąco. 

 Wicestarosta – Witold Kikolski zwrócił się o przedstawienie informacji 

dotyczącej pożyczek. 

Dyrektor SPZOZ powiedział, że pożyczki wynoszą 14,6 mln zł, a koszty obsługi długu 

w 2023 r. planuje się w wysokości 1 mln zł, zaległości wobec ZUS wynoszą ponad                  

9 mln zł. 

 Wicestarosta – Witold Kikolski powiedział, że prowadzone są rozmowy                            

w sprawie wystąpienia do sądu. 

 Dyrektor SPZOZ poinformował, że w związku z decyzją Ministerstwa Zdrowia  

o uznaniu SPZOZ za operatora usługi kluczowej w sektorze zdrowia wykonany został 

audyt bezpieczeństwa informacji i ochrony danych. 

Ad. 5 
 Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami – Wojciech Osiński 

powiedział, że Burmistrz Latowicza zwrócił się o użyczenie części nieruchomości 

stanowiących drogi powiatowe, dwie działki w Latowiczu i jedna działka w Dąbrówce, 

w związku z przebudową trzech skrzyżowań dróg powiatowych z drogą gminną 

220712W w ramach „Przebudowy i rozbudowy drogi gminnej nr 220712W Latowicz 

kol. Piaski-Dąbrówka”. Dodał, że Zarząd Dróg Powiatowych w Mińsku Maz. 

pozytywnie zaopiniował wniosek. 

Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie użyczenia Gminie Latowicz części 

nieruchomości położonych w miejscowościach Latowicz i Dąbrówka. Przeprowadzono 

głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1154/23 w sprawie użyczenia Gminie 
Latowicz części nieruchomości położonych w miejscowościach Latowicz                        
i Dąbrówka. 
 

 

 



Ad. 6 
 Sekretarz Powiatu – Iwona Warszawska – Lulko poinformowała, że odbył się 

nabór na stanowisko dyrektora DPS w Kątach i w terminie do dnia 10 lipca br. można 

było składać oferty. W ramach naboru wpłynęła jedna oferta, ale ze względu na braki 

formalne została odrzucona. W związku z powyższym należy ogłosić kolejny nabór                

z terminem składania ofert do 7 sierpnia br. Następnie odczytała projekt uchwały             

w sprawie naboru na stanowisko dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kątach. 

Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się 

jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1155/23 w sprawie naboru na 
stanowisko dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kątach. 
 
Ad. 7 
 Sekretarz Powiatu wyjaśniła, że p. Danuta Ekert odchodzi na emeryturę, a nie 

wyłoniony został w drodze naboru nowy dyrektor, w związku z tym, aby jednostka 

mogła funkcjonować należy udzielić upoważnień zastępcy dyrektora p. Małgorzacie 

Witowskiej. 

Wyjaśniła, że pierwsze upoważnienie dotyczy składania oświadczeń woli związanych 

z prowadzeniem działalności DPS. Następnie odczytała projektu uchwały w sprawie 

udzielenia upoważnienia zastępcy dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kątach. 

Przeprowadzono glosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się 

jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1156/23 w sprawie udzielenia 
upoważnienia zastępcy dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kątach. 
 
Następnie wyjaśniła, że kolejne upoważnienie wynika z Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i dotyczy zaciągania w 2023 r. zobowiązań z tytułu umów, których 

realizacja w roku następnym jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania 

jednostki, gdy termin zapłaty upływa w roku następnym.  

Następnie odczytała projektu uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia zastępcy 

dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kątach. Przeprowadzono glosowanie,                          

w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1157/23 w sprawie udzielenia 
upoważnienia zastępcy dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kątach. 
 

 



Ad. 8 
 Sekretarz Powiatu – Iwona Warszawska-Lulko powiedziała, że dyrektor Domu 

Pomocy Społecznej św. Józefa w Mieni zwrócił się z wnioskiem o zmianę Regulaminu 

Organizacyjnego DPS św. Józefa. Wyjaśniła, że poprzedni Regulamin Organizacyjny 

przyjęty był w 2017 r., a następnie wprowadzonych zostało kilka zmian. Dodała, że 

przygotowany został przez dyrektora DPS nowy Regulamin Organizacyjny. Następnie 

odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego Domu 

Pomocy Społecznej św. Józefa w Mieni. Przeprowadzono głosowanie, w którym za 

podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1158/23 w sprawie przyjęcia 
Regulaminu Organizacyjnego Domu Pomocy Społecznej św. Józefa w Mieni. 
 
Ad. 9 

Starosta – Antoni Jan Tarczyński powiedział, że w dniach 31 lipca – 16 sierpnia                

2023 r. będzie nieobecny i należy upoważnić członka Zarządu do składania wspólnie 

z Wicestarostą oświadczeń woli w imieniu powiatu. Zaproponowano upoważnienie              

p. Marka Pachnika. 

Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie określenia osób uprawnionych do 

składania w imieniu powiatu oświadczeń woli w sprawach majątkowych; 

przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się 

jednogłośnie.  

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1159/23 w sprawie określenia osób 
uprawnionych do składania w imieniu powiatu oświadczeń woli w sprawach 
majątkowych. 
 

Ad. 10 
 Sekretarz Powiatu – Iwona Warszawska – Lulko powiedziała, że dyrektor 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Mińsku Mazowieckim poinformowała, że 

będzie nieobecna w dniach 3 sierpnia – 24 sierpnia 2023 r. i zwróciła się o udzielenie 

p. Justynie Rutkowskiej wicedyrektorowi Poradni upoważnienia do składania 

oświadczeń woli w imieniu powiatu związanych z prowadzeniem działalności Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej. Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie 

udzielenia upoważnienia wicedyrektorowi Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej                 

w Mińsku Mazowieckim. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały 

Zarząd opowiedział się jednogłośnie.  



 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1160/23 w sprawie udzielenia 
upoważnienia wicedyrektorowi Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej                        
w Mińsku Mazowieckim. 
 
Ad. 11 
 Naczelnik Wydziału Oświaty i Promocji – Emilia Piotrkowicz przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Ekonomicznych 

w Mińsku Mazowieckim. Powiedziała, że stanowisko dyrektora ZSE powierza się                      

p. Elżbiecie Zofii Wieczorek na okres od dnia 1 września 2023 r. do dnia 31 sierpnia 

2028 r. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd 

opowiedział się jednogłośnie (nieobecny p. H. Księżopolski). 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1161/23 w sprawie powierzenia 
stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Ekonomicznych w Mińsku Mazowieckim. 
 

Ad. 12 
 Naczelnik Wydziału Oświaty i Promocji – Emilia Piotrkowicz przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Turystyczno-

Gastronomicznych w Mińsku Mazowieckim. Powiedziała, że stanowisko dyrektora 

ZST-G powierza się p. Rafałowi Skrzeczyńskiemu na okres od dnia 1 września                      

2023 r. do dnia 31 sierpnia 2028 r. Przeprowadzono głosowanie, w którym za 

podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie (nieobecny                                            

p. H. Księżopolski). 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1162/23 w sprawie powierzenia 
stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Turystyczno-Gastronomicznych w Mińsku 
Mazowieckim. 
 
Ad. 13 
 Sekretarz Powiatu – Iwona Warszawska-Lulko przedstawiła upoważnienie 

dotyczące składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem działalności 

Zespołu Szkół Ekonomicznych w Mińsku Mazowieckim. Następnie odczytała projektu 

uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zespołu Szkół 

Ekonomicznych w Mińsku Mazowieckim. Przeprowadzono głosowanie, w którym za 

podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie (nieobecny                                            

p. H. Księżopolski). 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1163/23 w sprawie udzielenia 
upoważnienia dyrektorowi Zespołu Szkół Ekonomicznych w Mińsku 
Mazowieckim. 
 



Następnie wyjaśniła, że kolejne upoważnienie wynika z Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i dotyczy zaciągania w 2023 r. zobowiązań z tytułu umów, których 

realizacja w roku następnym jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania 

jednostki, gdy termin zapłaty upływa w roku następnym.  

Następnie odczytała projektu uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi 

Zespołu Szkół Ekonomicznych w Mińsku Mazowieckim. Przeprowadzono głosowanie,                          

w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie (nieobecny                     

p. H. Księżopolski). 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1164/23 w sprawie udzielenia 
upoważnienia dyrektorowi Zespołu Szkół Ekonomicznych w Mińsku 
Mazowieckim. 
 
Ad. 14 
 Sekretarz Powiatu – Iwona Warszawska-Lulko przedstawiła upoważnienie 

dotyczące składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem działalności 

Zespołu Szkół Turystyczno-Gastronomicznych w Mińsku Mazowieckim. Następnie 

odczytała projektu uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zespołu 

Szkół Turystyczno-Gastronomicznych w Mińsku Mazowieckim. Przeprowadzono 

głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie 

(nieobecny p. H. Księżopolski). 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1165/23 w sprawie udzielenia 
upoważnienia dyrektorowi Zespołu Szkół Turystyczno-Gastronomicznych                    
w Mińsku Mazowieckim. 
 

Następnie p. Iwona Warszawska-Lulko wyjaśniła, że kolejne upoważnienie wynika                  

z Wieloletniej Prognozy Finansowej i dotyczy zaciągania w 2023 r. zobowiązań z tytułu 

umów, których realizacja w roku następnym jest niezbędna do zapewnienia ciągłości 

działania jednostki, gdy termin zapłaty upływa w roku następnym.  

Następnie odczytała projektu uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi 

Zespołu Szkół Turystyczno-Gastronomicznych w Mińsku Mazowieckim. 

Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się 

jednogłośnie (nieobecny p. H. Księżopolski). 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1166/23 w sprawie udzielenia 
upoważnienia dyrektorowi Zespołu Szkół Turystyczno-Gastronomicznych                     
w Mińsku Mazowieckim. 
 

 



Ad. 15 
 Punkt – Sprawy oświatowe został przeniesiony na kolejne posiedzenie.  

Ad. 16 
Skarbnik Powiatu – Teresa Bąk przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian                  

w  budżecie Powiatu na 2023 rok. Wyjaśniła, że zmiany polegają na zmianie planu 

dochodów i wydatków związanych ze zmianą kwot dotacji celowych przekazywanych 

z budżetu państwa, oraz zmianie planu dochodów i wydatków dotyczących realizacji 

ze środków Funduszu Pomocy zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy                      

w związku z konfliktem zbrojnych na terytorium tego państwa, a także przeniesieniu 

wydatków między §§ w ramach tego samego działu w zakresie wydatków bieżących              

i dotyczą: 

- Starostwa Powiatowego w Mińsku Maz. 
- Liceum Ogólnokształcącego w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2 w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Nr 1 w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Turystyczno-Gastronomicznych w Mińsku Maz. 
- Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Specjalnych w Ignacowie 
- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejówku, 
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mińsku Maz. 
- Domu Pomocy Społecznej św. Józefa w Mieni 
- Domu Pomocy Społecznej w Kątach 
- Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Mińsku Maz. 
- Powiatowego Urzędu Pracy w Mińsku Maz. 
- Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Mińsku Maz. 
Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały członkowie 
Zarządu głosowali następująco: 
- Starosta – Antoni Jan Tarczyński - za podjęciem uchwały, 
- Wicestarosta - Witold Kikolski - za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Marek Pachnik – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Leszek Celej – za podjęciem uchwały. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, nieobecny p. H. Księżopolski. 
 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1167/23 w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu na 2023 rok. 
 

Ad. 17 
Skarbnik Powiatu – Teresa Bąk powiedziała, że przygotowaną uchwałą 

wprowadza się zmiany w planie związane z otrzymaniem w lipcu b.r. środków 

Funduszu Pomocy przeznaczonych na: zakwaterowanie i wyżywienie obywateli 

Ukrainy – 203.000 zł, dodatkowe zadania edukacyjne związane z kształceniem 

obywateli Ukrainy – 118.824 zł, orzekanie o niepełnosprawności obywateli Ukrainy – 



789,21 zł, pobyt dzieci obywateli Ukrainy w pieczy zastępczej – 2.722 zł . Środki objęte 

niniejszym planem ujęte są w uchwale budżetowej. Następnie przeprowadzono 

głosowanie, w którym za podjęciem uchwały członkowie Zarządu głosowali 

następująco: 

- Starosta - Starosta – Antoni Jan Tarczyński – za podjęciem uchwały, 
- Wicestarosta – Witold Kikolski – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Marek Pachnik – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Leszek Celej – za podjęciem uchwały. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, nieobecny p. H. Księżopolski. 
 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 1168/23 w sprawie zmiany planu 
finansowego dla wydzielonego rachunku dochodów pochodzących ze środków 
Funduszu Pomocy. 

 
Ad. 18 
 Starosta – Antoni Jan Tarczyński zwołał kolejne posiedzenie w dniu 31 lipca 

2023 r. o godz. 9.00. 

Zarząd Powiatu Mińskiego w związku ze Świętem Policji, w ramach środków              

w budżecie powiatu postanowił przyznać nagrody dla pracowników Komendy 

Powiatowej Policji w Mińsku Mazowieckim. 

Nagrody przyznano: 

- insp. Sławomirowi Rogowskiemu  

- mł. insp. Sebastianowi Ciastoniowi  

- kom. Pawłowi Kubuj. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych – Michał Serwinowski powiedział, że pod 

koniec 2022 r. Komisja Rewizyjna zwróciła się, aby wystąpić z wnioskiem do Wójtów 

Gmin i Burmistrzów Miast znajdujących się na terenie powiatu mińskiego z prośbą                    

o przeanalizowanie możliwości zaliczenia do kategorii dróg gminnych, obecnych dróg 

powiatowych niespełniających ustawowej definicji drogi powiatowej.  

Dyrektor wyjaśnił, że do dnia dzisiejszego wpłynęły informacje od Burmistrza Mrozów, 

Wójta Gminy Latowicz, Burmistrza Kałuszyna, Wójta Gminy Dębe Wielkie, Wójta 

Gminy Siennica, Wójta Gminy Jakubów, Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki, Burmistrza 

Sulejówka, Wójta Gminy Dobre, Burmistrza Cegłowa oraz Wójta Gminy Stanisławów. 

Wyjaśnił, że Urząd Miejski w Halinowie poinformował o przesłaniu wniosku do 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie, ale do dnia dzisiejszego nie zostało 

przekazane stanowisko.  



P. Michał Serwinowski powiedział, że w przesłanych stanowiskach Miasto Cegłów 

zaproponowało zamianę odcinków dróg, proponując przekazanie odcinka drogi 

gminnej nr 220111W jako przedłużenie drogi powiatowej nr 2228W, w zamian za 

przejecie drogi powiatowej nr 2243W od Cegłowa do miejscowości Posiadały. Droga 

gminna przebiega przez las, jest nie uzbrojona i prowadzi znikomy, lokalny ruch 

drogowy, zatem zamiana w obecnym układzie drogowym jest nieuzasadniona. Miasto 

Sulejówek odmówiło zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych, a ponadto 

zaproponowało przejęcie przez powiat części ulic zarządzanych przez Miasto, tj.                     

ul. 3 Maja, Staszica, Bema oraz Narutowicza (do granic miasta – dalej ul. Warszawska, 

gm. Halinów) tworzących wg Miasta ważny ciąg drogowy. Przedmiotowa zamiana jest 

nieuzasadniona, ponieważ powiat nie zakłada możliwości przejęcia kolejnych 

odcinków dróg, a drogi te w naszej ocenie prowadzą ruch lokalny i nie spełniają 

ustawowej definicji drogi powiatowej. Aprobatę do dalszych rozmów, celem 

wypracowania propozycji zmian, która zyska akceptację wszystkich samorządów 

powiatu mińskiego wyraził Burmistrz Mrozów. 

Wyjaśnił, że pozostałe gminy nie przychyliły się do propozycji zaliczenia fragmentów 

dróg do sieci dróg gminnych argumentując powyższe przeważnie brakiem 

odpowiednich środków finansowych na utrzymanie dodatkowej sieci dróg.  

Poinformował, że z uwagi na fakt, iż zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa – 

pozbawienie drogi dotychczasowej kategorii, jest możliwe w sytuacji jednoczesnego 

zaliczenia tej drogi do innej kategorii oraz brak akceptacji władz gminnych oraz 

miejskich, nie jest możliwe dalsze postępowanie zmierzające do zaliczenia do kategorii 

dróg gminnych obecnych dróg powiatowych niespełniających definicji drogi 

powiatowej.  

 Dyrektor ZDP powiedział, że firma deweloperska zwróciła się w sprawie budowy 

zatok parkingowych w pasie drogi powiatowej nr 2222W na ul. Sosnkowskiego                          

w sąsiedztwie nowopowstałej inwestycji tj. budynku wielorodzinnego. Wyjaśnił, że                     

z uwagi, że istnieje konieczność poszerzenia pasa drogowego parkingi mogą zostać 

zrealizowane wyłącznie w ramach procedury ZRID, ponieważ poszerzenie pasa 

drogowego nie jest przewidziane w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego, a w tej procedurze jest możliwe poszerzenie mimo zapisów                                   

w miejscowym planie. Dodał, że w ramach procedury ZRID inwestycja może być 

zrealizowana wyłącznie przez zarządcę drogi. 



P. Michał Serwinowski powiedział, że wybudowanie parkingów ogólnodostępnych 

poprawi obsługę komunikacyjną wybudowanego budynku wielorodzinnego, zwiększy 

bezpieczeństwo uczestników ruchu drogowego, w tym pieszych. Dodał, że firma 

zapewniła finansowanie w całości przedsięwzięcia i powiat nie poniesie żadnych 

kosztów w związku z realizacją tej inwestycji. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych zarekomendował zawarcie porozumienia 

powiatu z firmą w tym zakresie. 

 Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie porozumienia i budowę parkingu. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Maz. – Michał Serwinowski 

powiedział, że firma BBF Sp. z o.o. z Poznania zwróciła się do ZDP o uzgodnienia 

rozwiązań drogowych w miejscu krzyżowania się dróg z linią kolejową nr 13  i dotyczy 

przebudowy przejazdów kolejowo  drogowych zlokalizowanych w ciągu dróg 

powiatowych nr 2219W i 2736W. Przedstawił propozycję uzgodnienia: 

- istniejący przejazd kolejowo  drogowy w km 25+900 linii kolejowej nr 13                                  

w miejscowości Cyganka  droga powiatowa nr 2219W, 
a) rozszerzenie zakresu przebudowy projektowanego odcinka drogi do granicy terenu 

kolejowego (działka nr ewid 227) przez który, przebiega droga powiatowa: 

 do granicy terenu kolejowego w kierunku m. Cyganka wraz z przedłużeniem 

projektowanego  chodnika, w celu połączenia z istniejącą infrastrukturą drogową tj. 

istniejącym chodnikiem, działka zlokalizowanym na działce nr ewid. 354  na 

zachód, 

 do granicy terenu kolejowego w kierunku m. Żuków, (objęcie przebudową 

skrzyżowania przed przejazdem wraz z odcinkiem drogi powiatowej, której 

przebieg znajduję się na terenie kolejowym na działce nr ewid. 227), do działki nr 

ewid. 139/1  na południe, 

b) zaprojektowanie obustronnych poboczy utwardzonych z kruszywa łamanego,                    

o szerokości min. 0,75 m wzdłuż jezdni drogi powiatowej, 

c) uwzględnienie odwodnienia powierzchniowego drogi powiatowej z nawiązaniem do 

istniejących urządzeń służących do odwodnienia pasa drogowego w zakresie 

przebudowywanego odcinka, 

- istniejący przejazd kolejowo  drogowy w km 39+640 linii kolejowej nr 13 w m. Teresin 

 droga powiatowa nr 2736W, 

a) rozszerzenie zakresu przebudowy projektowanego odcinka drogi: 



 od strony zachodniej o ok. 50m, do granicy powiatu (działka nr ewid. 106),                   

w celu ujednolicenia konstrukcji nawierzchni przed zjazdem na drogę 

serwisową i dojazdem do przejazdu kolejowo  drogowego, 

 od strony wschodniej o ok. 20m, z uwagi na uwzględnienie dostępu do drogi 

publicznej działki nr ewid. 550 poprzez nowoprojektowany zjazd, zasadne jest 

zlikwidowanie istniejącego zjazdu na ww. działkę, który znajduję się 15m za 

nowoprojektowanym i połączenie projektowanego chodnika istniejącą 

infrastrukturą drogową tj. istniejącym chodnikiem w ciągu drogi powiatowej  

zakończonym na istniejącym zjeździe, 

b) wydłużenie projektowanego chodnika do granicy powiatu, w celu zachowania 

ciągłości trasy dla pieszych w ramach projektowanego odcinka przebudowy drogi     

i poprawy bezpieczeństwa w ruchu pieszym w obrębie przejazdu kolejowo  

drogowego tj. od zjazdu na drogę serwisową (działka nr ewid. 550) do granicy 

powiatu (działka nr ewid. 106), 

c) podniesienie kategorii przejazdu z kat. C do kat. B  mając na uwadze 

bezpieczeństwo w ruchu na przejeździe kolejowo  drogowym oraz fakt, iż byłby to 

jedyny przejazd kat. C leżący w ciągu dróg powiatowych na terenie Powiatu 

Mińskiego na którym, nie planuje się podwyższenia kategorii przejazdu, 

d) zaprojektowanie obustronnych poboczy utwardzonych z kruszywa łamanego,                    

o szerokości min. 0,75 m wzdłuż jezdni drogi powiatowej, 

e) uwzględnienie odwodnienia powierzchniowego drogi powiatowej z nawiązaniem do 

istniejących urządzeń służących do odwodnienia pasa drogowego w zakresie 

przebudowywanego odcinka. 

P. Michał Serwinowski powiedział, że firma poinformowana zostanie, że Zarząd 

Powiatu Mińskiego ustawowy zarządca dróg powiatowych, może przejąć                                       

w zarządzanie nową infrastrukturę drogową wybudowaną w ciągu istniejących dróg 

powiatowych nr 2219W oraz nr 2736W z wyłączeniem dróg serwisowych, zjazdów na 

drogi serwisowe i chodników zlokalizowanych poza pasem drogowym ww. dróg 

powiatowych. 

 Dyrektor ZDP – Michał Serwinowski poinformował, że ogłoszony został nowy 

nabór wniosków w ramach Polskiego Ładu i jako powiat możemy złożyć dwa wnioski 

tj. z dofinansowaniem do 8 mln zł i z dofinansowaniem do 2 mln zł. Po analizie Zarząd 

Powiatu postanowił złożyć wnioski: 



1) z dofinansowaniem do 8 mln zł na  - ul. Zabraniecką w Halinowie (dr nr 4318W)                     

o dł. 420 m wart. koszt. ok 2,1 mln zł, na drogę nr 2246W od drogi wojewódzkiej 

do msc. Kąty gm. Siennica dł. ok. 1800 m wartość kosztorysowa ok. 5 mln zł 

oraz na wykonanie chodnika w Starej Niedziałce od sklepu w kierunku 

Jakubowa wart. kosztorysowa ok. 700.000 zł, 

2) z dofinansowaniem do 2 mln zł - na odcinek długości 833 m w gm. Stanisławów 

dr nr 2214W wart. koszt. 2,5 mln zł. 

Starosta – Antoni Jan Tarczyński powiedział, że ogłoszony został kolejny nabór 

wniosków w ramach Polskiego Ładu z terminem składania wniosków do 16 sierpnia 

2023 r. z dofinansowaniem do 95%, 90% i 85%. Dodał, że dokonany zostanie przegląd 

dróg i podjęta zostanie decyzja o wystąpieniu z wnioskami. 

Z-ca naczelnika Wydziału Oświaty i Promocji – Urszula Soroka powiedziała, że 

dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Mińsku Maz. zwrócił się o rozważenie możliwości 

złożenia wniosku przez powiat miński na konkurs w ramach programu Fundusze 

Europejskie dla Mazowsza Działanie 7.2. Wyjaśniła, że 31 lipca br. zostanie ogłoszony 

regulamin naboru, który potrwa do 12 września. Zwróciła się o rozważenie możliwości 

udziału w projekcie. Dodała, że zgodnie z wytycznymi w ramach tego działania można 

uzyskać dofinansowanie do 95% na realizację działań dla szkół kształcących w branży 

budowlanej, produkcyjnej  i medycznej m.in. na: staże uczniowskie, dodatkowe zajęcia 

specjalistyczne, realizację projektów edukacyjnych, doradztwo zawodowe, 

wyposażenie pracowni, kursy przygotowujące do egzaminów maturalnych, wdrożenie 

nowych programów nauczania. Wyjaśniła, że w ramach tego zadania będzie możliwe 

utworzenie partnerstwa z podmiotem, który ma doświadczenie w tym zakresie. 

P. Urszula Soroka wyjaśniła, że należy ogłosić na stronie internetowej powiatu 

przez okres 21 dni otwarty nabór partnerów. Dodała, że wyłonienie partnera musi 

nastąpić przed złożeniem wniosku. Wartość projektu zależy od tego, ile szkół i jakie 

zapotrzebowanie zgłoszą. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na rozpoczęcie działań niezbędnych 

do realizacji projektu. 
 
Ad. 19 

 Protokół posiedzenia w dniu 10 lipca 2023 r. został przyjęty. 
 
 
 



Ad. 20 
Zamknięcie posiedzenia.         

 
 
 
  
Starosta – Antoni Jan Tarczyński    

Wicestarosta – Witold Stefan Kikolski    

Członkowie Zarządu: Marek Jerzy Pachnik         

   Henryk Józef Księżopolski  
 
 
   Leszek Celej   

 
      
 
 
 


